

# HSN-W

100 capsules, Herbal combination, Stock No. 944-7

**H**SN-W is an herbal combination that complements nutrients essential to the protective tissues of the body, particularly the Hair, Skin and Nails.

This formula is an excellent source of minerals, particularly silicon, which is necessary for the formation of collagen for bones and connective tissues, healthy hair, skin and nails, and for calcium absorption.

### *Did you know?*

As reported by the National Research Council, silicon deficiency leads to structural abnormalities of the long bones and skull in chickens, leading researchers to conclude it is important to the human structural system. Silicon levels decrease with aging, so elderly people need larger amounts.

### *NSP Advantage*

100 capsules. Herbal combination.

*Ingredients:* 410 mg combination of the finest dulse (*Rhodomenia palmata*) plant, ginger (*Zingiber officinale*) root, sage (*Salvia officinalis*) leaves, and rosemary (*Rosmarinus officinalis*) herb.

The herbs in this formula contain naturally-occurring amounts of calcium, iron, magnesium, potassium, protein, selenium, silicon, sodium, vitamin A, and zinc.

*Recommendation:* Take three capsules with a meal twice daily.

## Features & Benefits

- Promotes healthy bones, hair, skin, and nails.
- Stimulates the immune system.
- Traditionally used to treat skin rashes, acne, splitting nails, demineralization, nocturnal emissions, dry mouth and throat, and weakened lungs.

# HSN-W

100 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 944-7

**H**SN-W est une combinaison d'herbes qui fournit les nutriments essentiels à la protection des tissus du corps, particulièrement les cheveux (Hair), la peau (Skin) et les ongles (Nails), d'où l'acronyme HSN.

Cette formule est une excellente source de minéraux, surtout la silice, nécessaire à la formation du collagène pour les os et les tissus conjonctifs, et pour assurer des cheveux, une peau et des ongles sains, et l'assimilation du calcium.

## *Saviez-vous que?*

Tel que rapporté par le National Research Council, une carence en silice cause des anomalies dans les os longs et le crâne des poulets, ce qui a amené les chercheurs à conclure à l'importance de la silice pour le système structurel humain.

Les niveaux de silice diminuent avec l'âge, par conséquent les personnes vieillissantes en ont besoin en plus grandes quantités.

## *Avantages NSP*

100 capsules. Combinaison d'herbes.

*Ingrédients:* Varech (*Rhodymenia palmata*), racine de gingembre (*Zingiber officinale*), feuilles de sauge (*Salvia officinalis*) et romarin (*Rosmarinus officinalis*).

Les herbes de cette formule contiennent des quantités de calcium, fer, magnésium, potassium, protéines, sélénium, silice, sodium, vitamine A et zinc.

*Mode d'emploi:* Prendre trois capsules au repas deux fois par jour.

## Caractéristiques et Bienfaits

- Favorise des os, cheveux, peau et ongles sains.
- Stimule le système immunitaire.
- Utilisée traditionnellement pour soigner démangeaisons, acné, ongles fourchus, déminéralisation, émissions nocturnes, bouche et gorge sèches et poumons affaiblis.